
coni també ho ha estât el bon funcionament de la classe d'educació física, 
en la que aquest any es t renàrem professor , en Josep M.^ Vicario, «Mai». 

En quant al canvi del professorat , que en altre temps havia esdevingut 
un problema greu, alegra dir que enguany creiem probable que només si-
guin dos els canvis, dones les mest res Núria Coma i Concepció Vilalta desit-
gen una escola més propera a casa seva o sigui que deixen aquesta escola 
per propia voluntat , esperem i desitgem que siguin aquests els únics canvis. 

L'aspecte més negatiu de la nos t ra escola crec que és la manca d'espai 
edificat, ja que hem anat augmentant el nombre de mestres i per tant de 
classes, ment re que només se n 'ha edificat una de nova, i així ens hem que-
dat sense els més minims serveis dels que ha de disposar una escola. A 
més a més, pel curs que ve el claustre será dotât amb un membre més, o 
sigui, que hi ha d 'haver un curs que torni a anar a fer classe sobre el dis-
pensari . Per solucionar tot això cai dir que ja s 'estan fent gestions prop de 
la Generali tat per aconseguir la construcció d'un edifici nou, ja que els 18 
mes t res i 417 a lumnes que serem el proper curs no podem fer la nostra fei-
na tot el bé que voldriem. en una escola que es redueix a tot un seguit d'au-
les. 

Esperem que es solucioni tot amb el temps. Ara no ens resta res ja, 
sino és des i t jar a tots unes bones vacances. 

lordi Sala 

HUMOR, per Bonet 

Anuari de Santa Eulàlia de Ronçana, 25/7/1983, p. 22 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


